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Z A P I S N I K 

 

sa 5. sjednice Županijske Skupštine  

Virovitičko-podravske županije 
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Z A P I S N I K 

 

sa 5. sjednice Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije koja je održana 07. lipnja 

2022. godine u Velikoj vijećnici Županijske skupštine u Virovitici s početkom u 10,00 sati. 

 

  PRISUTNI VIJEĆNICI: 

 

1. SANJA KIRIN 

2. IVONA PANKAZ 

3. MILAN KRMPOTIĆ 

4. DRAŽEN KOKORIĆ 

5. DINKO BEGOVIĆ 

6. IVANKA POSPIHALJ 

7. MARINA HOLEC 

8. DARIO VRANEK 

9. ĐURO RIPLI 

10. SMILJA VUJIĆ 

11. MATEA MALENJAK 

12. MAJA POJE 

13. MAJA JURLINA 

14. ZDRAVKO KOVAČEVIĆ 

15. JOSIP MAREKOVIĆ 

16. IVAN GOJEVIĆ 

17. DARKO BOŽIČKOVIĆ 

18. VEDRANA FEKETIJA 

19. HRVOJE SVODBODA 

20. MILE BIĆANIĆ  

21. MIRKO BUŠLJETA 

22. ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ 

23. LUKA PODNAR 
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24. MATE VUKUŠIĆ 

25. NIKOLINA TOMIĆ 

26. MARIJAN ČOP 

 

  ODSUTNI VIJEĆNICI: DINO PAVOKOVIĆ, BORS ĆALETA – CAR, 

MAJA VUJNOVIĆ, DANIJEL BIJUK I PERICA MEDVEDOVIĆ. 

 

Sjednici su osim vijećnika bili nazočni župan Igor Andrović, te zamjenici 

župana Marijo Klement i Igor Pavković, kao i pročelnici upravnih tijela Županije i ravnatelji 

ustanova kojih je osnivač županija.    

 

  Rad sjednice pratili su djelatnici HTV i lokalnih radio postaja. 

 

  Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Županijske skupštine 

Dinko Begović koji je na početku sjednice pozdravio sve vijećnike, župana Igora Androvića, 

zamjenike župana Marija Klementa i Igora Pavkovića, pročelnike županijskih službi, te 

ravnatelje ustanova čiji je osnivač Županija, kao i nositelje izrade materijala koji su na 

dnevnom redu današnje sjednice. 

                      Prozivkom je potom utvrđen kvorum nazočnih vijećnika, te je utvrđeno da je od  

ukupno 31 vijećnika, današnjoj sjednici nazočno 26 vijećnika.  

Predsjednik je upitao ima li još prijedloga za izmjenu ili dopunu predloženog 

dnevnog reda? Budući da nije bilo više prijedloga za izmjenu ili dopunu, uslijedilo je 

izjašnjavanje, te je prijedlog dopune jednoglasno usvojen, a razmotriti će se kao 13. točka 

dnevnog reda današnje sjednice. 

Uslijedilo je izjašnjavanje o dnevnom redu u cjelini, te je jednoglasno usvojen 

sljedeći   

DNEVNI RED: 

 

 

AKTUALNI SAT 

1. Ovjera zapisnika s 4. sjednice Županijske skupštine, 

2. Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2021. godinu, 

3. Razmatranje prijedloga Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2021.godinu 

4. Razmatranje prijedloga 1. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu,     

5. Razmatranje prijedloga Kodeksa ponašanja vijećnika Županijske skupštine Virovitičko-

podravske županije, 

6. Razmatranje prijedloga Odluke o organizaciji i načinu provedbe produženog boravka u 

osnovnim školama čiji je osnivač Virovitičko-podravska županija, 

7. Razmatranje prijedloga Odluke o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije, 
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8. Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije za 2021. godinu,                                                                                                                                  

9. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Virovitica za 2021. 

godinu, 

10. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije za 2021. godinu, 

11. Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije za 

2021. godinu sa Financijskim izvješćem, 

12. Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske 

županije za 2021. godinu,  
13. Razmatranje Godišnjeg izvješća o radu Kazališta Virovitica za 2021.godinu, 

14. Razmatranje Izvještaja o radu prema Programu javnih potreba Sportske zajednice Virovitičko-

podravske županije u 2021. godini, 

15. Razmatranje  Izvještaja o radu Centra za socijalnu skrb Slatina za 2021.godinu,  

16. Razmatranje Izvještaja o radu Centra za socijalnu skrb Virovitica za 2021.godinu, 
17. Razmatranje Izvješća o stanju sigurnosti na području Policijske uprave virovitičko-podravske 

za 2021. godinu,  
18. Razmatranje je Godišnjeg izvješća o radu VIDRA - Agencije za regionalni razvoj Virovitičko-

podravske  županije za 2021. godinu, 

19. Razmatranje Izvješća o izvršenju Godišnjeg Programa rada za 2021.godinu sa 

Financijskim izvješćem, Izvješćem o radu Turističkog vijeća i Izvješćem o radu direktorice i 

stručne službe Turističke zajednice Virovitičko-podravske županije, 

20. Razmatranje Informacije o nezaposlenosti i zapošljavanju na području Virovitičko- 

podravske županije u 2021. godini,  
21. Razmatranje Izvješća o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja  zaštite od požara 

za područje Virovitičko-podravske županije u 2021.godini,  

22. Razmatranje Izvješća o stanju zaštite od požara  na području Virovitičko-podravske županije 

u 2021.godini, 

23. Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom  na području Virovitičko-

podravske županije u 2021.godini, 
24. Razmatranje prijedloga Odluke o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-podravske županije 

25. Razmatranje prijedloga Odluke o izboru jednog člana Odbora za prostorno uređenje, 

komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša, 

26. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće 

bolnice Virovitica o davanju prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora o nabavi 

usluge čišćenja poslovnog prostora,  

27. Razmatranje prijedloga Odluke o imenovanju doktora medicine odnosno drugih zdravstvenih 

radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove na 

području Virovitičko-podravske županije  

 

Potom se prešlo na rad prema utvrđenom dnevnom redu. 

 
AKTUALANI SAT 

SANJA KIRIN -  Kluba vijećnika HDZ – HSLS – pozdravila je nazočne, medije i 

slušatelje i istakla da ima tri pitanja. Virovitičko-podravska županija je partner na STEM 

projektu. Kada počinju aktivnosti u okviru toga projekta pod nazivom Regionalni znanstveni 

centar panonske Hrvatske? Nedavno smo u medijima mogli vidjeti kako je poziv za 

energetsku obnovu višestambenih zgrada obustavljen isti dan kada je omogućena prijava na 

isti zbog velikog broja prijavljenih projekata. Da li je prijavljena neka zgrada sa područja VPŽ 
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i koji je način dodjeljivanja sredstava po navedenom pozivu? Na području VPŽ je ukupno 

odobreno projekata od oko 12,5 mln kn, pa nas zanima koji su to projekti i gdje će se osigurati 

izvori sredstava za realizaciju istih? Naša županija postala je turistički sve prepoznatljivija, a 

osim turista to prepoznaju i druge institucije. U medijima se navode nagrade za turističke 

sadržaje u našoj županiji, pa molim župana da nam nešto više o tome kaže. 

 MARTINA BUNIĆ – pozdravila je nazočne i medije te istakla da VPŽ već ima 

određeno iskustvo u provođenju projekata u STEM području. Za projekt „Budi 

STEMpatičan“ nagrađeni smo za najbolji projekt u kategoriji doprinos znanosti i inovacijama. 

Otvorili smo dva centra izvrsnosti u našoj Gimnaziji za 6 STEM područja i u Industrijsko-

obrtničkoj školi Slatina centar izvrsnosti novih tehnologija. Na temelju toga iskustva uključili 

smo se u novi STEM projekt gdje je prijavitelj i nositelj Osječko-baranjska županija, a VPŽ je 

partner (uz još 8 partnera). Vrijednost toga projekta je oko 22,5 mln kn, od čega VPŽ pripada 

7,5 mln kn. Projekt bi trebao započeti sada u lipnju i čekamo ugovor. Trajanje projekta je 21 

mjesec i kroz njega će se otvoriti regionalni znanstveni centar u Osječko-baranjskoj županiji i 

u OŠ J. Kozarac, a naša OŠ J. Kozarca Slatina i OŠ Suhopolje bit će ispostave  regionalnog 

znanstvenog centra. Od 7,5 mln kn koliko nama pripada rekonstruirat će se i suvremeno 

opremiti potkrovlje OŠ J. Kozarca Slatina,  rekonstruirat će se i suvremeno opremiti učionica 

OŠ Suhopolje, a sama svrha projekta je unaprjeđenje kompetencija odgojno obrazovnih 

djelatnika, detektiranje darovitih učenika. U taj projekt po prvi puta uključuju se učenici s 

poteškoćama. Prepoznatljivi smo i po projektu „IN-IN INKLUZIJA I INTEGRACIJA“ u koji 

svake godine uključujemo 50-ak pomoćnika u nastavi za učenika s poteškoćama u razvoju. 

Stvorit će se suvremeni pristup i metode rada, odgojno obrazovni ishodi učenja u STEM 

području i opremit će se i modernizirati naše dvije OŠ.  Taj projekt nalazi se na vrhu liste 

najbolje ocijenjenih projekata- čekamo ugovor i veselimo se provedbi u kojoj će sudjelovati 

Upravni odjel za obrazovanje i demografiju u suradnji sa RA VIDRA. Sve postupke i 

edukaciju provodit ćemo mi za svoju županiju.  

 EMINA KOVAČ – pozdravila je nazočne i istakla da je kod energetske obnove 

višestambenih zgrada najčešći model „najbrži prst“. Javni poziv objavilo je Ministarstvo 

prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine 1. travnja, a rok za prijavu je bio 17.05.. 

Prijavitelji su dobili grace period da prilagode svoju dokumentaciju uvjetima natječaja, jer su 

nešto drugačiji nego ranijih godina (2016.g.). U razmaku od 5-6 godina taj poziv uopće nije 

bio objavljen, pa je to  bio razlog velikog broj prijava. Uspjeli smo prijaviti 8 projekata (4 

zgrade u Virovitici, u općini Suhopolje 2 zgrade, te u Slatini 2 zgrade). Četiri zgrade 

prijavljene su na komponentu dubinske obnove gdje je potpora 80%, a 4 zgrade na integralno 

gdje je prosječna potpora 62%. Ukupna vrijednost prijavljenih projekata je 21 mln kn sa 

PDV-om. Odluke o odabiru očekujemo u roku od 90 do maksimalno 120 dana i prve rezultate 

možemo znati u kolovozu. Prijavljeno je projekata u vrijednosti 600 mln kn, a na raspolaganju 

je 300 mln kn. Sve prijave neće proći i postoji rang lista. Bitno je bilo ostvariti što veće 

energetske uštede, a naši bodovi kreću se oko 80 od maksimalnih 100. Nadamo se da ćemo 

proći sa barem nekoliko zgrada. Odluka o odabiru bit će u kolovozu, dok se ugovor može 

očekivati u rujnu. Za sve naše prijavitelje VIDRA i odjel za javnu nabavu stoje na 

raspolaganju u postupku provedbe projekta. Sredstva su osigurana u sklopu Nacionalnog 

plana za oporavak i otpornost. Poziv će ići svake godine, kontinuirano idućih 7 godina, a to 

vrijedi za one koji nisu prošli sada. Ministarstvo regionalnog razvoja raspisalo je poziv uz 

potporu Vlade RH i osigurana su proračunska sredstva u iznosu 150 mln kn, a raspoređena su 

na 3 proračunske godine. Javni poziv objavljen je u siječnju i ide u tri kruga (prvi do 31.03.). 

Za našu županiju u prvom krugu odobreni su projekti faza III u Suhopolju (Centar za 

posjetitelje – opremanje wellness centra, sala za prezentaciju lokalnih proizvoda naših OPG-a, 

vinoteka). Ukupna vrijednost projekta je 6.335.000,00 kn, a potpora je 5 mln kn. Preostali dio 
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sredstava morat će osigurati županija u svom proračunu. Sljedeći odobreni projekt je od 

Grada Orahovice – izgradnja tržnice, vrijednost je oko 5 mln kn, a potpora je 4 mln kn. Treći 

odobreni projekt je od Grada Slatine – razvoj infrastrukture unutar i do poslovne zone 

(Turbina III). Visina projekta nije nam poznata, a visina potpore je 3,5 mln kn. Na rezervnoj 

listi imamo 2 projekta za koje se nadamo da će ministarstvo uspjeti osigurati dodatna sredstva. 

To je projekt Općine Sopje – izgradnja ceste u naselju Novaki koja omogućuje bolji transport 

roba i usluga vrijednosti 3,2 mln kn, a potpora je 2 mln kn, (za sada, možda će se moći 

uvećati). Projekt Grada Virovitice je spoj ceste M. Gupca-Zrinski vrt-Štrosmajerova, 

vrijednosti 7 mln kn, a predviđena je potpora u visini 2 mln kn. Preostaju nam dva kruga 

prijava. Načelnici i gradonačelnici koji imaju spremne građevinske dozvole i vrijednost 

projekta od 2 do 7 mln kn neka se prijave, sredstva su izdašna, a provedba će biti jednostavna. 

Djelatnici VIDRE i koordinatori stoje na raspolaganju u tehničkoj pripremi dokumentacije. 

Moguće je ulagati i u razvoj prostora za pokretanje poslovanja (kao naši Poduzetnički 

inkubatori), smještajne kapacitete za jačanje turističke ponude i promociju lokalnog područja. 

Za detalje slobodno se obratite u RA VIDRU.   

 IGOR ANDROVIĆ – pozdravio je nazočne i istakao da smo na raznim natjecanjima 

unazad nekoliko mjeseci prepoznati kao nova turistička destinacija kontinentalnog turizma. 

Tome svjedoče nagrade koje smo dobili, a one su potvrda naših realiziranih projekata. Naša 

županija spoj je Slavonije i Podravine, a to prepoznaju i turisti i struka koja ističe našu ponudu 

kao jednu od najboljih primjera dobre prakse u kontekstu nacionalnog turističkog razvoja. U 

Cavtatu smo dobili dvije druge nagrade na 5. Međunarodnom kongresu o ruralnom turizmu. 

Nagrada je bila za Posjetiteljski centar „Dravska priča“ (srebrna povelja u kategoriji „Aktivni 

turistički sadržaji u ruralnom prostoru“. To je u Noskovačkoj Dubravi, a prije je tamo bio 

ljetnikovac grofa Draškovića koji je uništen i polako se sredstvima EU podizao i svaki dan 

svjedočimo sve većem broju dolazaka u školu u prirodi (djeca od vrtića, OŠ pa i turisti). 

Druga nagrada u Cavtatu je u kategoriji „Ruralno turistički projekti“ Ciklus vinskih 

manifestacija „Slavonija i Podravina WINE NOT!?“  Tijekom prošle godine je promoviran 

vinski turizam čime su promovirani vinari s područja naše županije. Restoran „Zlatni klas“ je 

uvršten u rang vrhunskih restorana ne samo RH nego diljem EU. Večernji list proveo je 

ocjenjivanje turističke ponude te je Suhopolje između 16 destinacija na kontinentu, osvojilo 

titulu šampiona turističke patrole Večernjeg lista. Tome je veliki doprinos dao CZP dvorac 

Janković koji je svakim danom sve posjećeniji, ali i žitelji, čistoća, crkva, NK itd. Kao 

destinacija smo na ispravnom putu i sve  što smo radili posljednjih 10 godina, od kada su nam 

se približili i fondovi EU, sva ulaganja koja smo imali kao županija, općine i gradovi, postaje 

prepoznatljivo. Jezero u Orahovici, Višnjica, sekvoja u Slatini, dvorac u Suhopolju, dvorac 

grofa Pejačevića u Virovitici, kurija Janković u Kapela Dvoru, rodna kuća P. Preradovića u 

Grabrovnici, Centar za posjetitelje Križnica, dva UNESCO parka (PP Papuk sa izletištem 

Jankovac, Mura-Drava-Dunav) doprinose razvoju turizma i potvrda su da su se ulaganja u 

turizam isplatila. Nikada nećemo biti kao jadranske županije, ali amo kao turistička 

destinacija kontinentalne karte prepoznati. Od početka godine ostvareno je 51% više 

dolazaka, te 45% više noćenja u odnosu na isto razdoblje prošle godine. Na razini RH naša 

županija bilježi najveći porast dolazaka turista.  

HRVOJE SVOBODA – Klub  vijećnika DP – MOST - HSU-SU –ZELENA LISTA  -

pozdravio je nazočne i istakao da će se pitanjem nadovezati na pitanje gospođe Kirin u vezi 

turizma. Čuli smo o uspjesima, postoji znanje i volja, resursi, no kako i u kojoj mjeri su 

potaknute male, privatne inicijative za razvoj turizma i poduzetnika u turizmu? Imamo li plan 

ili poticaj za naredni period?  

DINKO BEGOVIĆ – kome postavljate pitanje? 
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HRVOJE SVOBODA – županu ili direktorici Turističke zajednice. U Općini N. 

Bukovica je 2015.g. ambulanta napravljena i dana od Biskupije na korištenje na rok od 30 

godina. No, ona punih 7 godina nije u funkciji i nema liječnika. Općina N. Bukovica broji 

1200 stanovnika i mišljenja smo da je njoj ambulanta potrebna. Da li se poduzimaju određene 

mjere u smislu stipendiranja studenata medicine da ostanu u svojim mjestima? Treće pitanje 

vezano je uz izvještajni dio ove sjednice. Prije 2 godine imali smo tijelo koje je upravljalo 

COVID krizom. Radilo je dvije godine pa bismo željeli financijski izvještaj, kao i izvještaj o 

učinkovitosti upravljanja tom krizom (sve u svrhu budućih pandemija da se vide dobre i loše 

strane upravljanja krizom). Bilo je dvojakih tumačenja o određenim mjerama, građani nisu 

slijedili upute stožera, a možda nas to čeka i u budućnosti. Bilo bi dobro napraviti analizu da 

se vidi što se radilo protekle dvije godine kako bismo u budućnosti bolje i učinkovitije mogli 

upravljati krizom.   

 

JOSIP MIKOLČIĆ – pozdravio je nazočne i istakao da je župan malo prije 

napomenuo kako su u pitanju dva različita svijeta kada se radi o turizmu na Jadranu i turizmu 

na kontinentu. To što se on kod nas dešava progresivnim postotcima je zasluga niza ljudi koji 

sudjeluju u tom procesu, ali bih istaknuo svakako i našu aktivnost tj. aktivnost TZ VPŽ koja 

sustavno radi na promociji turizma, tj. na promociji destinacije Slavonije i Podravine. Poticaja 

u turizmu nikada dosta! Najveći poticaji su iz fondova EU. U zadnjih 10 godina prikupilo se 

nešto više od 300 mln kn izravnog ulaganja. Tu je bilo od 80 do 85% europskog novca, a 

ostatak je iz županije, nadležnih ministarstava koji su sufinancirali obvezni dio projekta. 

Najozbiljnije poticaje daje Ministarstvo turizma. Uvjeti se svake godine mijenjaju. Mnogi 

prijavitelji s područja naše županije svake godine dobivaju poticaje. Ministarstvo 

poljoprivrede i Ministarstvo gospodarstva u svojim programima i budžetima svake godine 

stimuliraju takve stvari. Prošle godine smo, boreći se sa COVID-om, stimulirali dolaske 

turističkim agencijama za gosta koji bi ostvario noćenje simboličnim iznosom od 20,00 kn! 

Htjeli bismo da je više poticaja, no za sada su oni samo takvi. Htjeli bismo i da je 

poduzetništva više. Velike investicije od 60-70 ili 90 mln kn su fantastičan mamac 

potencijalnim ulagačima. Ohrabruje i povećani broj dolazaka i noćenja. U Voćinu se 

povećava broj smještajnog kapaciteta, a on je i najposjećenija destinacija na našoj županiji! 

Voćin barata i najozbiljnijim adutima za razvoj turizma u dogledno vrijeme i trenutno je 

najisplativiji za daljnja ulaganja. Uvijek želimo više, razgovaramo s potencijalnim ulagačima 

kako bi se turizam koji je u uzlaznoj putanji na području VPŽ, još više afirmirao kao 

dohodovna gospodarska grana!         

 

IGOR ANDROVIĆ – samo kratka nadopuna – sve što je Josip rekao stoji, a rekao bih 

da svi projekti koje smo mi napravili do sada, vuku jedni druge i indirektno pomažu. U Kuriji 

Janković se za doručak nude proizvodi domaćih OPG-a, isto tako i u dvorcu Janković u 

Suhopolju. Kolači su iz Slatine, a imamo i studentski restoran gdje dnevno ima puno gableca 

čije namirnice su sa domaćih OPG-ova. Na taj način indirektno pomažemo malim 

poljoprivrednicima.     

 

DR. IVICA FOTEZ – pozdravio je nazočne i istakao da će pokušati pojasniti 

nepoznanice. Ugovorni partner zdravstvene ustanove (bilo privatne, bilo državne) je 

isključivo HZZO. HZZO je propisao pravila i kriterije za potpisivanje ugovora. Prvi kriterij je 

da osigurate medicinsko tehničke uvjete, a to je i osigurano. Požeška Biskupija je darovala 

županiji navedenu zgradu, a kriterij je upisan dovoljan broj pacijenata. Dom zdravlja je kroz 

godinu dana upisivao pacijente s navedenog područja kako bi prikupio minimum od 450 ljudi. 

Tek tada možete potpisati ugovor sa HZZO-om i aktivirati djelatnost. Tih 450 ljudi morate 
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imati za inicijalni ugovor, uz obećanje da ćete još 150 ljudi upisati u sljedećoj godini kako bi 

HZZO mogao s vama ugovoriti djelatnost na tom području. Kada jednom steknete ta prava, 

možete ih konzumirati bez obzira imali 2 upisana pacijenta!? Slično je s ambulantom na dvije 

lokacije (Vaška i Sopje) koja ima 151 upisanog pacijenta. To je daleko ispod 450 ljudi. Dom 

zdravlja se u ovom trenutku brine i rješava tih 151 pacijenta bez obzira na financijski dio! 

Zdravstvena ustanova nije profitabilna organizacija – mi osiguravamo zdravstvenu zaštitu u 

toj ambulanti na dvije lokacije. Prvi preduvjet je bio da se županija odrekne svog ugovora 

između biskupije i županije jer je DZ bio u podzakupu kod županije! Na Skupštini je donijeta 

odluka da se županija odriče toga zakupa na ime toga da DZ bude direktni zakupac od 

Biskupije, kako bi se moglo dati nekome drugome (privatniku) u zakup. DZ je u objekt uložio 

znatna sredstva, opremio ambulantu stomatologije i opće obiteljske medicine. Ambulanta 

stomatologije funkcionira jer smo uspjeli upisati minimalni broj pacijenata. To kao DZ nismo 

uspjeli za ambulantu obiteljske medicine u N. Bukovici. U dogovoru s prethodnim i sadašnjim 

načelnikom N. Bukovice pronašli smo obrazac gdje, na žalost, prestaje ingerencija DZ! U 

županiji postoje liječnici privatnici i domski liječnici (vjerujem da mnogi od vas to ne znaju). 

Prije je to bio zakup, a sada po novom zakonu su to ordinacije. Mnogi naši žitelji ne znaju da 

se liječe kod privatnog liječnika! Na tom području DZ nema niti jednu svoju ugovorenu 

ambulantu, jer po zakonu o koncesijama (koji je bio puno ranije) liječnica koja živi i radi u 

Mikleušu, zbrinjava to područje. Naše ambulante tamo nema i imate privatnika! DZ je 

napravio zamolbu prema županiji, županija se odrekla svog prava prvokupa u korist DZ, DZ 

se pokušao upisati no nije uspio, DZ je predložio načelniku da ulože u liječnika privatnika 

koji radi u Mikleušu (ta ambulanta je nekad bila vezana sa Novom Bukovicom). Novi Zakon 

o zdravstvenoj zaštiti dozvoljava da imate ambulantu na dvije lokacije. Sve smo trasirali u 

ministarstvo i o tome izvijestili doktoricu koja radi u Mikleušu da ona može otvoriti svoju 

ambulantu na dvije lokacije, tj. da može aktivirati prostor u DZ uz minimalni zakup sa 

osiguranom tehničkom opremom. To je i naš problem jer ne pružamo zdravstvenu zaštitu. 

Isključivo je na lokalnoj samoupravi da oni motiviraju doktoricu (kako ne znam) da ona iz 

svoje ambulante u Mikleušu ode raditi u Bukovicu! Gro ljudi iz Bukovice gravitira prema 

Mikleušu i upisani su kod doktorice u Mikleušu. Vjerojatno je dio ljudi upisan i u Slatinu, ali 

ako bi lokalna samouprava načinila ono što može, vjerojatno bi liječnica nekoliko puta tjedno 

na 4 ili 8 sati došla tamo. To bi bilo ljudima učinkovito i nekoliko puta tjedno po dva sata! 

Zato što se masa stvari može riješiti nedolascima fizički u ambulantu, nego putem e-maila. 

Kao ravnatelju mi je izuzetno žao što nam zjapi prazna ambulanta u koju je DZ uložio znatna 

sredstva, no postoje privatni liječnici i domski liječnici, a DZ nema nikakvog utjecaja na 

liječnika privatnika! Da je doktorica naša zaposlenica mi bismo osiguravanjem svega 

prekovremenim satima to platili. Od 43 ambulante u mreži DZ pokriva 25 ambulanti koje su 

tim bez nositelja. U 9 ambulanti nemamo liječnika koji je tamo stalno i koji ima ugovor sa 

HZZO-om, nego plaćamo vanjske suradnike (obično privatnike ili liječnike koji rade u HMP) 

i na taj način sa svojim „ekstra gubitkom“ osiguravamo zdravstvenu zaštitu svugdje! DZ ima 

ugovorenu ambulantu Sopje, Vaška za 151 upisanog pacijenta! Da bi funkcionirali trebate 

barem 1140 upisanih da biste dobili tzv. puni hladni pogon što znači da su to fiksna sredstva 

na koja trebate platiti plaću liječnika, sestre i režije. Mi za to dobijemo 25%! Ponavljam to 

nije bitno jer je naša zadaća osigurati zdravstvenu zaštitu, a ne poslovati pozitivno, ali tamo 

gdje možemo. Isključivo lokalna samouprava i liječnik privatnik partnerskim odnosom mogu 

taj problem riješiti. DZ na žalost ne!  

 

MARTINA BUNIĆ – VPŽ u proračunu godišnje osigurava oko 450.000,00 kn za 

visoko školske stipendije. Trenutačno imamo 48 stipendista, od kojih je 9 studenata medicine. 

Svake godine raspisujemo javni natječaj za dodjelu stipendija i donosimo Odluku o 

deficitarnim zanimanjima, a deficitarna zanimanja donosimo na podataka sa Zavoda za 
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zapošljavanje. Medicinari su nam prvi na listi po pitanju deficitarnih zanimanja. Bilo bi dobro 

da ih je još više, ali s obzirom na ukupno broj stipendija koji trenutačno dodjeljujemo, 

možemo reći da ih imamo dosta. Bilo bi dobro da svi ostanu na području VPŽ! Ugovorni 

uvjet studenta je da svake godine upisuje sljedeću akademsku godinu, te da po završetku 

studija ostane na području VPŽ barem onoliko dugo koliko je primao stipendiju. U koliko 

student medicine prima stipendiju 6 godina, 6 godina bi se trebao zadržati na području VPŽ. 

Na žalost situacija baš i nije takva, stipendiramo puno studenata medicine, no oni na žalost ne 

ostaju na području VPŽ, pa se nadamo da će se i to promijeniti.   

  

DINKO BEGOVIĆ – znači skoro 20% stipendista je studenata medicine! 

 

HRVOJE SVOBODA – zahvaljujem na odgovorima, ovo za stipendije je jasno, no iz 

izlaganja vezanih uz ambulantu, izvukao sam zaključak da su sredstva krivo uložena, a na 

žalost ambulanta je i dalje prazna! Sredstva su krivo uložena i nije se odradila analiza da se 

vidi da li je to potrebno ili nije. Ambulanta je prazna na štetu građana.  

 

DR. IVICA FOTEZ – mislim da niste u pravu! Sredstva su izvanredno dobro uložena. 

Nitko ne može predmnijevati gdje će se građani upisati kod svog liječnika. Kada bi lokalna 

samouprava motivirala svoje stanovnike da se upišu u ambulantu koja im je najbliža, ne bi 

bilo problema. Stomatološka ambulanta radi i ta zgrada da radi kao samo stomatološka, 

isplatila bi se. Lokalna samouprava treba alarmirati svoje žitelje ta se upišu gdje mogu pješice 

doći, a ne da se voze u Mikleuš, Slatinu ili drugdje. Infrastrukturna povezanost nam je 

poznata – gotovo je nikakva. Lokalna samouprava treba na bilo koji način motivirati svoje 

ljude i imat će liječnika! Mi ćemo kao DZ moći tada imati 450 upisanih i osigurati liječnika! 

Kemijamo svakako, treba pokriti bolovanja (sjetite se korone), a startamo sa minusom od 

devet liječnika! Zgrada je opravdana, ljudi neka se upišu, a mi ćemo osigurati liječnika! olimo 

lokalnu samoupravu da na bilo koji način upišu pacijente u svoju ambulantu. Ljudi ima samo 

su krivo raspoređeni. Rasporedite ih kod nas i imat će te liječnika!  

 

MARIJO KLEMENT – pozdravio je nazočne i slušatelje kao načelnik Stožera CZ 

VPŽ moram istaći da Stožer nije transformiran, ni raspušten. On radi i dalje jer je kriza u 

Ukrajini te svakodnevno pratimo situaciju i radimo izvješća. Imamo 39 osoba smještenih u 

kolektivnom smještaju Hotela Višnjica, te 7 obitelji koje su smještene na području Grada 

Virovitice u privatnom smještaju. Epidemija corone nije ukinuta, još je na snazi mada su 

mjere znatno ublažene. Bile su intenzivnije u zimskom periodu, no i danas u bolnici imamo 4 

pacijenta zaražena covidom. Pohvalio bih rad Stožera VPŽ. Mislim da smo bili ispred 

vremena i donosili smo pravovremene i pravovaljane odluke, a nacionalne odluke smo 

dobivali u zadnji tren, te smo ih provodili na najbolji mogući način. Djelatnici županije radili 

su i vikendom i prekovremeno. imali smo call centre, izdavali smo propusnice. Nitko nas nije 

pitao za radno vrijeme i gledalo se samo izaći u susret građanima. Stožer nije ni na koji način 

plaćen i nitko za svoj rad u Stožeru nema naknadu. Na početku epidemije smo imali troškova 

oko zaštitne opreme koju je županija zajedno sa zdravstvenim institucijama kupovala. 

Ravnateljstvo CZ imalo je osigurana skladišta gdje smo svaki mjesec iskazivali potrebe. 

Zdravstvene ustanove to i dalje kupuju i za redovan rad, a nadamo se da se dolaskom 

hladnijeg vremena epidemija neće ponoviti. Trebamo i dalje biti oprezni, vodimo i danas 

evidenciju o broju zaraženih i vjerujem da se nitko ne želi vratiti u ono vrijeme koje je nadam 

se iza nas!      
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MATE VUKUŠIĆ – Klub vijećnika SDP – HSPD – pozdravio je nazočne i istakao da 

je nedavno u medijima pročitao da smo imali 1 slučaj u vezi programa za povratnike i 

200.000,00 kn za pokretanje posla. Naš sugrađanin je, nakon 6 godina rada u Irskoj i Americi, 

vratio se u RH i pokušao ostvariti to pravo preko Zavoda za zapošljavanje. Nakon 5 mjeseci 

upornog rada i entuzijazma nije uspio predati niti zamolbu?! Sredstva nije dobio i odustao je. 

To je tragično nakon iseljavanja pola milijuna ljudi iz RH u 20 godina! Htjeli bismo mlade 

ljude koji su otišli van (5.600) privući nazad u RH, a vratilo ih se oko 2.600 do 2.700. Od tih 

niti jedan koji je to zatražio, nije uspio ostvariti pravo na tih 200.000,00 kn. To je tragično za 

sve nas! G. Plenković je rekao da je u Slavoniji u zadnje vrijeme prisutan entuzijazam, 

napredak i prosperitet. Na žalost ja ga osobno ne vidim, a mislim da ni građani to tako ne 

vide. Današnja situacija baš ne ulijeva povjerenje da će se tako nešto skoro desiti. Čuli smo 

izlaganje g. Mikolčića po pitanju TZ VPŽ, vjerujem da je tako, no osobno ne vjerujem da je 

turizam taj koji će riješiti situaciju u RH, a i našoj županiji. Osim ako će uspjeti povezati i na 

sebe povezati gospodarstvo i proizvodnju koja je ključna i jedina može donijeti dodanu 

vrijednost. Pitanje u vezi brze ceste neprestano ponavljam i pročelnica je rekla da možemo 

očekivati početak radova kada se proljepša vrijeme. Već dva mjeseca je jako lijepo vrijeme i 

oko čvorišta Šp. Bukovica osobno ne vidim ništa novo. Možete li nam reći gdje smo po tom 

pitanju. Naše turističke destinacije bit će puno lakše posjetiti kada se završi brza cesta. Čudi 

me da nemamo dovoljno gastro ponude, a to sam čuo u razgovoru sa ljudima koji dođu u našu 

županiju. O sustavu zdravstva osobno mislim da zdravstveni sustav u RH generalno doslovno 

ne ispunjava temeljne obaveze iz Ustava, a to je da nemamo dostupnu i adekvatnu 

zdravstvenu skrb za svakog građanina. To je veliki problem. Dr. Fotez je upitao zašto se ne 

vodimo kriterijem iz školstva kada se pravi škola za dva učenika i to kažemo da je opravdano, 

a DZ se ne može aktivirati za 449 osoba – mora biti prijavljeno 450 pacijenata?! Šteta što 

kriteriji nisu isti jer bi situacija sigurno bila drugačija. Problem kod nas po pitanju 

zdravstvenih ustanova bit će prisutan dok god naši političari (neovisno o boji iskaznice) budu 

uspjeli svake godine osigurati milijardu kuna za vinsku omotnicu iz koje će naši lokalni 

političari to pograbiti za sebe bez opravdanja  (reći ću to – pokrasti), a za zdravstveni sustav 

kroz sredstva iz EU ne možemo osigurati adekvatna sredstva i pokriti troškove koje bolnica 

ima svake godine. Ako joj se svake godine smanjuje limit jasno je da je ravnatelj osuđen na 

minus za koji može reći da se radi u interesu građana. To nije opravdano i nije dobro, ali to je 

Hrvatska i to je tako!        

 

DINKO BEGOVIĆ – zahvaljujem g. Vukušiću. Osim što ste si dali pravo da date 

komentar na sva pitanja i odgovore, mislim da ste postavili dva pitanja. Jedno u vezi 

povratnika, a drugo u vezi brze ceste. Molim g. Belobrka da pokuša odgovoriti bez obzira što 

to nije u ingerenciji jedinica lokalne samouprave.    

 

HRVOJE BELOBRK – pozdravio je nazočne i zahvalio g. Vukušiću na pitanju oko 

kojeg se u medijima provukao dio istine, ali i dio neistina. Gospodin koji za zatražio  potporu 

za samozapošljavanje ne živi u Virovitici. Prebivalište mu je u Zagrebu te obzirom da se sve 

usluge HZZZ-a koriste prema mjestu prebivališta ili boravišta, on je tu uslugu i zatražio u 

Područnom uredu Zagreb. Područni ured Virovitica nije imao s tim dodirne točke. Ja sam tu 

vijest vidio ujutro oko 6,30 sati, osobno poznajem gospodina i naknadno je uspio ulogirati se 

u našu aplikaciju te predati zahtjev. Prilika je da pojasnim kako ta mjera funkcionira. Sve 

potpore male vrijednosti HZZZ, uključujući i samozapošljavanje, koje koriste ljudi koji već 

žive u RH, nisu pravo. One su mogućnost! Mogu se koristiti ako tražitelj zadovoljava sve 

uvjete mjere. Dakle nije zajamčeno da će to svatko dobiti! U spomenutom slučaju se ne radi o 

odbijanju, radi se o tome da on unosom u aplikaciju (digitalizirali smo se u velikom dijelu) on 

nije uspio podići sve papire. Bio je kod svog savjetnika u Zagrebu koji mu je rekao da to treba 
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ispuniti on-line. Mi to više ne smijemo raditi. Gospodin se nije snašao u tome ili je aplikacija 

toga trenutka bila u kvaru i izrodilo se ovo! Naknadno je on to uspio unijeti i sada ide dalje. 

Dakle te potpore nisu izričito pravo, nego se moraju ispunjavati određeni uvjeti. Pratimo i to 

da se ne našteti poslodavcima na našem području (u pravilu ne može se otvoriti djelatnosti 

kojom se bavio kod poslodavca). Dakle štitimo poslodavce i pomažemo ljudima da se 

samozapošljavaju. U sustavu postoje stručni timovi koji to rade i mi niti ne znamo u Virovitici 

tko je podnio zahtjev i dobio sredstva. Za konkretan slučaj znam jer sam to provjerio. Kad se 

zahtjev preda on ide tamo gdje je najmanja gužva. Gospodin nije uspio unijeti podatke niti u 

web aplikaciju što znači da nije tada niti podnio zahtjev! Kakva mu je bila komunikacija sa 

područnim uredom ne znam. U VPŽ je trenutno 1 odobren i 2 zahtjeva su odbijena. Osobno 4 

godina radim s tim i prošlo je kroz Zavod 120 mln kn što je Vlada plasirala da spriječi pad 

zaposlenosti i da nema vala otkaza u vrijeme corone. Plasirali smo u 4 godine i ostale mjere 

Zavoda za zapošljavanje ukupne vrijednosti od oko 100 mln kn u VPŽ. Taj novac ljudi 

trebaju opravdati, a ne uspiju li to, trebaju ih vratiti. Nikome nije ugodno vratiti povrat i ne 

bih od toga htio praviti hajku. Ne bi trebalo preko medija da se na bilo koji način dovedemo u 

poziciju da to dijelimo svima, a onda za godinu dana ljudima, koji se možda nisu snašli u 

poslovnim vodama, dodajemo nove probleme oko toga. To je moje iskreno viđenje te stvari. 

 

MARIJO KLEMENT – za brzu cestu napravili smo projektnu dokumentaciju iz koje 

su proizašli troškovnici temeljem kojih su Hrvatske ceste napravile dokumentaciju i raspisale 

natječaj za nabavu. Radi se o dvije nabave: za čvor Virovitica i čvor Špišić Bukovica, a druga 

nabava je za izgradnju ceste. Natječaji su provedeni i ugovori su sklopljeni i za čvorišta i za 

cestu. To smo napravili prije izdavanja građevinske dozvole. U ovom trenutku smo pred 

izdavanjem građevinske dozvole u rješavanju imovinsko-pravnih odnosa. Dozvola se proteže 

na k.o. Špišić Bukovica i k.o. Virovitica. Katastarska općina Špišić Bukovica je riješena i 

provedeno je izvlaštenje. Što se tiče Grada Virovitice ima 364 (ili 368) parcele i proveden je 

parcelacijski elaborat u katastru. U ovom trenutku provodi se upis u gruntovnici. Podnesen je 

zahtjev za izvlaštenje, imamo dokazan pravni interes, HC su podnijele zahtjev za građevinsku 

dozvolu i rekao bih uskoro (neću govoriti datume) trebamo dobiti građevinsku dozvolu. 

Nepotpun zahtjev za građevinsku dozvolu predan je još 23.02.2022.g. – sve je predano osim 

dokazanog pravnog interesa (što je najbitnije). Sada to imamo i čekamo građevinsku dozvolu. 

Mi smo svoje odradili i treba provesti kompletan postupak kako bismo mogli početi s 

radovima. Novci su osigurani i u rebalansu i nitko sretniji od nas da se konačno počne s tim! 

 

DINKO BEGOVIĆ – aktualni sat je istekao pa dajem pauzu do 11,30 sati. 

Nakon pauze rad je nastavljen po usvojenom dnevnom redu.    

 

Nakon pauze nastavilo se s radom po utvrđenom dnevnom redu. 

 

Ad.1.) Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice Županijske skupštine  

Zapisnik je objavljen na web stranici županije. Predsjednik je upitao ima li primjedbi 

na isti? Kako nije bilo primjedbi, predsjednik je predložio njegovo usvajanje, te po 

provedenom glasovanju utvrđuje da je jednoglasno (sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez 

suzdržanih glasova) donesen sljedeći  

z a k l j u č a k 
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Usvaja se zapisnik sa 4. sjednice Županijske skupštine.   

 

Ad.2.) Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske 

županije za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio matični 

Odbor za financije i proračun.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

 ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – pozdravila je nazočne i istakla da njen Klub 

podržava Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna VPŽ za 2021.g. uz napomenu! Ako sam 

shvatila, za samu županiju bez proračunskih korisnika, rezultat poslovanja je 6,35 mln kn. To 

je u redu s tim da u otplatu ulazi kredit od 38 mln kn, potencijalnih 24 mln kn sudskih 

troškova i 3,5 mln kn minusa za likvidnost na žiro računu! No to je tako i ok.  

 

 ANKICA GARAJ – (iz klupe, op.a.) manjak je 6 mln kn mada smo procijenili da će 

manjak biti 17 mln kn. 

 

 IGOR ANDROVIĆ – vezano za sudske troškove od 24 mln kn moram istaći da to nisu 

troškovi koje će vraćati županija! Ti su troškovi nastali zbog krivo obračunatih 

prekovremenih sati u zdravstvu i to će platiti ministarstvo! To ne vraća županija!  

 

 ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – (iz klupe, op.a.) ali zatezne kamate je platila 

županija! 

 

   IGOR ANDROVIĆ – ne! Ministarstvo zdravstva plaća sve troškove – i 

prekovremene sate, dodatke od 2%, kao i krivo obračunate prekovremene sate. Županija nema 

nikakve veze s tih 24 mln kn! Kredit da i to su sredstva koja ćemo dobiti od realiziranih 

projekata koje smo mi platili kao županija iz kredita, a nismo dobili povrat. Kako budemo 

dobivali povrat, tim sredstvima pokrivat ćemo kredit od 38 mln kn. Sa spomenutih 24 mln kn 

županija nema ništa.  

 

 Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima sa 23 glasa za, bez glasova protiv i 3 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Usvaja se Godišnje izvješće o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske 

županije za 2021. godinu. 

 

 

 

Ad.3.) Razmatranje prijedloga Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja 

proračuna Virovitičko-podravske županije za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio matični 

Odbor za financije i proračun.  
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O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima sa 23 glasa za, bez glasova protiv i 3 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2021. godinu.   
 

 

 

Ad.4.) Razmatranje prijedloga 1. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu     

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Služba za financije i proračun, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio matični 

Odbor za financije i proračun. Predsjednik je zamolio pročelnicu za kraće pojašnjenje. 

 

ANKICA GARAJ – Proračun rebalansom povećavamo za 21.800.000,00 kn, tj. 

povećava se na 730.600.000,00 kn. On sadrži i financijske prihode naših korisnika koji u tome 

sudjeluju otprilike 70% (oko 509 mln kn), a na samu županiju se odnosi 221 mln kn. Dio koji 

se odnosi na samu županiju kod nekih korisnika smanjujemo za 2.670.000,00 kn. Dio koji se 

odnosi na korisnike povećava se za 24,4 mln kn, a osnovni razlog toga povećanja je na 

djelatnosti zdravstva jer imaju iskazane povećane prihode od HZZO-a koje se odnosi na 

prekovremene sate. Osnovni razlog pristupanju ovom rebalansu su znatno veće cijene 

energenata od procijenjenih prilikom izrade proračuna. Sve uštede smo preraspodijelili da se 

pokriju povećani energenti, a ostalo su kozmetičke korekcije. Značajno povećanje je i kod 

troškova izvlaštenja za brzu cestu, no to nadoknađuju Hrvatske ceste. Korigirali smo i rezultat 

poslovanja jer smo bili oprezni dok donošenje proračuna jer nam veliki dio proračuna ovisi o 

pomoćima koje nisu male. One uvijek dođu, no ne znamo kojom dinamikom i da li će doći u 

ovoj ili idućoj godini. Predviđali smo da ćemo godinu završiti sa 17 mln kn manjka 

(prethodnu smo završili sa 30 mln kn manjka), pa smo mislili nadoknaditi dio manjka i 

godinu završiti sa 17 mln kn, no uspjeli smo manjak svesti na oko 6,35 mln kn! Ostatkom 

smo mogli pokriti povećane rashode. Obveze po kreditu su nam 38 mln, no on se koristi 

povremeno kada nemamo dovoljno sredstava. Naše obveze 31.12.20.g. bile su nam preko 60 

mln kn, a  31.12.21.g. bile su oko 49 mln kn u kojima je sadržano i tih 38 mln kn za kredit. 

Stvarne obveze županije prema dobavljačima su 31.12. bile oko 6,7 mln kn.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i 3 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Donose se 1. Izmjene i dopune Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2022. godinu s projekcijama za 2023. i 2024. godinu. 
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Ad.5.) Razmatranje prijedloga Kodeksa ponašanja vijećnika Županijske 

skupštine Virovitičko-podravske županije 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan. Predsjednik je zamolio 

pročelnika za kraće pojašnjenje. 

 

 IVAN HORVAT – prema odredbama Zakona o sprječavanju sukoba interesa, iako 

vijećnici nisu obveznici toga zakona, moramo donijeti Kodeks ponašanja članova 

predstavničkih tijela. Taj akt proizlazi iz Strategije suzbijanja korupcije, tj. onoga što od nas 

traži EU, a vezano za uz pojam korupcije. Nema velikih novčanih niti drugih kazni, moguće 

su opomene, a tijela nadležna za to je Vijeće časti. Rok donošenja Kodeksa je 6 mjeseci od 

stupanja na snagu Zakona o sprječavanju sukoba interesa (donesen je na Božić prošle godine), 

pa je krajnji rok 25.06.2022.g. Kodeks smo radili na osnovi Smjernica koje nam je dala Vlada 

te na osnovu iskustava ostalih županija kod donošenja etičkih kodeksa, te onoga što smo radili 

u HZŽ i HU gradova i općina. Pred vama je prijedlog Kodeksa koji je proizašao iz svega toga. 

Predlažem da ga usvojimo i tako spriječimo kaznu županije.  

 O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova, donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Kodeks ponašanja vijećnika Županijske skupštine Virovitičko-

podravske županije. 

 

 

 

Ad.6.) Razmatranje prijedloga Odluke o organizaciji i načinu provedbe 

produženog boravka u osnovnim školama čiji je osnivač Virovitičko-podravska 

županija 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Upravni odjel za obrazovanje i demografiju,a predlagač župan. Prijedlog Odluke razmotrio 

je i prihvatio i matični odbor za društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

  

Donosi se Odluka o organizaciji i načinu provedbe produženog boravka u 

osnovnim školama čiji je osnivač Virovitičko-podravska županija. 

 

 

 

Ad.7.) Razmatranje prijedloga Odluke o proširenju djelatnosti Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije 
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Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio i matični odbor za društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

sa 21 glasom za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Virovitičko-podravske 

županije. 

 

 

 

Ad.8.) Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije 

za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Županijska uprava za ceste. Odluke razmotrio je i prihvatio i Odbor za  

financije i proračun.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

 MARIJAN ČOP – pozdravio je nazočne i istakao da nismo zadovoljni izvješćem niti 

veseli jer u proračunu ostaje novaca, a na cestama se ne radi! Zanima me do kuda se stiglo sa 

mostom u Križnici, odnosno ishođenjem građevinske dozvole? To govorim županu da se 

trgne jer je 22 mlrd € predviđeno iz sredstava EU, a g. Plenković se time hvalio. To 

najvjerojatnije neće biti iskorišteno, no u koliko se trgnete da dobijete građevinsku dozvolu, 

možda dožete u poziciju da povučete nešto EU novca! Budete li čekali, vrijeme će proći. Ovo 

govorim da podsjetim na obećanja. Čujem da idete za potpredsjednika stranke, pa vas možda 

malo „poglade“! Apeliram da se potrudite! 

 

 BRUNO PERKEC – pozdravio je nazočne i dao pojašnjenje viška prihoda. 

Ministarstvo krajem godine daje sredstva  - oko 100 mln kn, od čega je ŽUC lani dobio 5,2 

mln kn. Sredstva su nam na računu od 15-20. prosinca i rezerviramo ih za sljedeću godinu. 

Tako je uvijek i godinama imamo višak prihoda. Sredstva su planirana za 2022.g., a neki od 

radova već se izvode. Zahtjev za izdavanje građevinske dozvole za Križnicu podnesen je 

30.12. i bilo je malih izmjena. Hrvatske vode dale su suglasnost, a malih izmjena bilo je oko 

parcelacijskog elaborata. Nadam se da je sada to konačno.   

 

 IGOR ANDROVIĆ – sredstva stižu krajem godine i ne stignu se utrošiti do kraja 

godine. Upravo stoga ta sredstva koristimo u ovoj godini. Krajem godine će opet vjerojatno 

stići sredstva Ministarstva koja će se trošiti u narednoj godini. Građevinsku dozvolu za 

Križnicu očekujem uskoro, a onda svi zajedno trebamo iznaći sredstva za izgradnju. U 

Nacionalni plan oporavka i otpornosti ušla je nova skela (projekt vrijedan 12 mln kn). Mislim 

da je provedena i javna nabava ili je u tijeku. Za most ćemo se potruditi da iznađemo sredstva, 

no do tada će žitelji Križnice dobiti novu skelu. Što se tiče stranke, nisam se kandidirao za 

potpredsjednika nego za predsjedništvo, a izbori su u subotu pa ćemo vidjeti kako će to proći! 
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Vjerujem da će i to pomoći, te će se vidjeti da naša stranka cijeni što se radi na području 

županije, koliko je projekata provedeno, te da je to zasluga svih zaposlenih u županijskoj 

upravi (ne samo mene).  

 

Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima jednoglasno, sa 26 glasom za, bez glasova protiv i bez  suzdržanih glasova 

donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije za 2021. godinu. 

                                            

                    

                                         

Ad.9.) Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice 

Virovitica za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Opća bolnica Virovitica. Izvješće je prihvatio  Odbor za  društvene djelatnosti. 

Otvaram raspravu. 

 O istom je otvorena rasprava. 

 

 ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – imala sam nesreću da sam bila za Uskrs u bolnici na 

infektologiji 10 dana. Ovim putem želim skrenuti pažnju na stvari koje se mogu promijeniti, 

za što ne treba puno novca! Na infektologiji su kreveti ne od Tita, nego od Marije Terezije! 

Pola kreveta ima spužvu (ne bih rekla madrac), a na pola vam vise noge! Na nekim krevetima 

je žica od koje je pola propalo, pa morate paziti kako će te leći. Po protokolu na očnom sam 

trebala biti dok mi PCR test ne bude gotov. Na hitnoj su me u roku od 2 sata tri puta testirali!? 

Cijepljena sam, preboljela sam i imala temperaturu blizu 40°C! Rekli su mi da je takav 

protokol, a ako on nije dobar – treba ga mijenjati. Nisam očekivala ostanak u bolnici, pa 

nisam ponijela osobne stvari. Suprug je htio otići kući po njih, no rečeno je da ne može i da ću 

u bolnici dobiti sve što mi je potrebno. No na odjelu je katastrofa, ničega nema i ležala sam u 

onome kako sam došla uz temperaturu i preznojavanje! Nemaju ničega, pa niti jednokratnih 

papuča! U zagrebačkim bolnicama čula sam da se time razbacuju! Kupili ste stroj za pranje 

crnog posuđa za 215.215,00 kn, a pogledate li malo ponude, naći ćete sjajnu perilicu za 

163.000,00 kn. Kupovali ste i tri rashladne vitrine i još dosta toga, pa ste mogli proći još 

povoljnije. Samo na tome je razlika od 50.000,00 kn za što imate krevete! Sjajan krevet imate 

za 15.000,00 kn, a razliku možete upotrijebiti i za ubuduće za zatezne kamate, ovrhe… 

Koliko je to održivo? U 2021.g. sjele su vam ovrhe u visini 4,7 mln kn. Vlada je pokrila 2,6 

mln kn, a gdje je ostalo? Znam da je teško, no vi ste manager bolnice. Desi li se neka nedaća u 

županiji, župan je tu da to riješi, kao što ste vi u bolnici, a za što ne trebaju milijuni. Gradi se i 

zida, a ne održava se ono što imamo! Infektologija je strava! A nije jedini! To je ono što sam 

vidjela i doživjela. Tu je i nedostatak liječnika, te slaganja prioriteta. Naša bolnica je uvijek 

imala dva infektologa, a trećeg u pripremi. Neka bude barem dva! Dr. Gladović više ne zna 

kuda treba ići i koga treba pogledati! Bojim se da će jako brzo zahvaliti i otići, kao što je 

napravila doktorica koja je radila s njim. Ono što sam čula od zaposlenika rezultirat će time da 

će te do Nove godine imati odljev medicinskog osoblja. To govorim za krasne sestre koje će 

otići van! Razlog tome nije financijski – prvi su uvjeti rada, a mi smo tu da ih stvorimo. 

Drugo – u kakvoj državi živimo, ako za svoju plaću moram tužiti državu i poslodavca?! I 



 

17 
 

čekati sud… Prokomentirajte zašto je to tako! A nisam se ni dotakla dijela za rehabilitaciju. 

Razumijem da nema novca, no prioriteti se moraju posložiti. Po noći ne možete doći ni do 

koga! A kamo li dobiti terapiju za temperaturu. Čekaš da svane ako preživiš! Tko je za to 

odgovoran? Šefovi odjela? 

 

 DINKO BEGOVIĆ – malo ste odužili, molim ravnatelja da se osvrne na stanje u 

bolnici. 

 

 DINKO BLAŽEVIĆ – pozdravio je nazočne i istakao žaljenje što je vijećnica Ilijaš 

Baričević imala takav loš doživljaj naše bolnice. Pokušat ću dati kronološko svoje viđenje 

sustava. Rekli ste da ste imali nesreću što ste završili u bolnici, no ja bih rekao da ste imali 

sreću jer ste dobili tretman i sve  je završilo tako kako je. To je dobro. Svjesni ste da protekle 

dvije godine svi mi živimo i radimo u izvanrednim situacijama. Protokol i procedura kroz 

koju je pacijent prolazio (oko Uskrsa) je još uvijek bio na snazi, kao i mjere koje su unazad 

tjedan dana ugašene. Svaki pacijent koji je ulazio u bolnicu, se morao testirati. Da biste 

završili na odjelu morali ste proći razdoblje boravka u izolaciji. Prioriteti se znaju, a to je da 

smo još uvijek u pandemiji i još uvijek govorimo o Covic-19 bolesti! Odjel infektologije je 

stjecajem okolnosti premješten od početka pandemije u prostor bivšeg biokemijskog 

laboratorija – tamo gdje ste vi boravili! Slažem se da smještaj nije kako bi netko očekivao, 

međutim, odavde ste i znate da je ta zgrada zaštićeni objekt kulture, no ipak je određeni 

napredak napravljen. U tijeku je natječaj iz kvote specijalizacija za prošlu godinu i imamo 

slobodno jedno mjesto nakon odlaska dr. Ilišin Vidaček koja je netom nakon položenog 

specijalističkog ispita odradila ovdje minimalno mjesec dana staža i otišla u Zagreb! 

Zagrepčanka je i to je argumentirala obiteljskim razlozima. Mi ne možemo pretpostaviti što će 

specijalizant nakon njegovih 5 g. specijalizacije i kako će se odvijati njegov privatan život. Ne 

možemo planirati naše potrebe niti za pola godine, a ne za 5 godina! Razumijem da vi vidite 

problem, no ja govorim kako to funkcionira u organizacijskom smislu. Tko je odgovoran? Ja 

sam odgovoran! U skladu sa financijskim i ljudskim resursima! Jedan infektolog je bio u 

cijeloj pandemiji i 6-8 specijalizanata koji su krvavo odradili posao! U OB Virovitica nismo 

imali nikakve ozbiljnije eskalacije tijekom te dvije godine! Nije bilo niti ozbiljnijih proboja 

izvana! Sve smo odradili! Vaš doživljaj nije lijepo za čuti i mogu prihvatiti da je takav, ali ne 

smijete biti isključivo subjektivni! Malo morate biti i objektivni i sagledati i faktore koji nisu 

isključivo vezani za to!  Operativni program u dva ili tri mjeseca u ove 2 godine, radio je sa 

smanjenim kapacitetom – možda 70%. Ne hitnoća – hladni program! Ustanova je 

funkcionirala i morate me razumjeti da se ja, kao odgovorna osoba i ravnatelj bolnice, na 

temelju jednog ovakvog doživljaja osjećam uvrijeđeno! Tu ima jako dobrih i lijepih iskustava 

pacijanata! Do ovrha je došlo jer COP nije obračunavao u kumulativu koeficijente liječnicima 

sukladno njihovim specijalnostima, čak i doktorskim zvanjima i tu se stvorila određena 

razlika! Da li je to odgovornost poslodavca? Složit će te se da nije! Vrhovni sud RH je rekao 

da to moramo platiti, a iz kojih sredstava? Sredstva za to nisu bila u tom momentu osigurana! 

Ljudi su tužili. Drugo je razlika osnovice od 6%  od prosinca 2015. do prosinca 2017.g. 

Odakle sredstva poslodavcu da to plati? Opet su tužili. U međuvremenu tužbe su postale 

pravomoćne i ovršne! Vidjeli ste da smo za krivo obračunate prekovremene sate prošle godine 

platili 4.771.000,00 kn. Plus za razliku osnovice 741.000,00 kn. Taj trend se nastavlja i na 

današnji dan je za ovrhe i prekovremene sate plaćeno 5,8 mln kn plus 3,2 mln kn za osnovicu. 

Tog novca nema, a ako to zbrojimo to je jedan proračun bolnice! Taj novac trebao je otići na 

nešto drugo, a nije, te je ovršen. Država je lani intervenirala sa 4.190.000.000,00 kn – sredstva 

za sanaciju zdravstvenog sustava, a to isto radi i sada. Zadnjim rebalansom to radi sa 4 mlrd 

kn, od čega 2 mlrd ide kroz osnivače (kao pomoć) i sve prema odluci Vlade RH mora biti 

utrošeno za neplaćeni medicinski potrošni materijal plus 1,5 mln kn koje će kanalizirati kroz 
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HZZO gdje će, sukladno povećanju osnovice za 4% i povećanju putnog troška za 0,35 kn, što 

rezultira povećanjem troškova, to rješavati! HZZO nas obvezuje da te iznose pravdamo 

računima, a preko osnivača sredstva omogućuju da redovno funkcioniramo. Prošle godine je 

za HZZO to iznosilo 17.268.000,00 kn (pravdano računima), a preko županije je išlo 

21.458.000,00 kn što je knjiženo kao prihod. Zato u Izvješću komentiram kako je manjak 

bolnice manji u odnosu na prošlu godinu za oko 2 mln kn, odnosno za 2019.g. gubitak je bio 

24,3 mln kn. Tako će biti i ove godine. Unatoč tome sustav je funkcionirao, kao i zanavljanje 

opreme. Kuhinju smo preselili, a to je koštalo oko 2 mln kn, a da se nova kupovala to bi 

koštalo oko 4 mln kn! Neke stvari smo zanovili iz decentraliziranih sredstava, te za to proveli 

javnu nabavu. Ja cijene ne pratim, no to nije moj posao. Moje je da raspišem javnu nabavu! 

Za tu opremu javio se samo jedan ponuđač. Dakle unatoč svim tim problemima, ozbiljne 

ugroze likvidnosti bolnice nije bilo. Bolnica je ostala stabilna, planovi zanavljanja opreme 

tekli su neometano i ostvarili smo manji gubitak u odnosu na protekle godine. Zvuči prelijepo, 

ali to je činjenica! Žao mi je što ste imali osobno loše iskustvo, neću umanjivati našu 

odgovornost i reći da nije moglo bolje, ali što se tiče samog odjela infektologije nije moglo 

biti bolje. Tamo ne leže nepokretni bolesnici, a jedan krevet košta oko 15.000,00 kn. Nedavno 

smo nabavili 15 novih kreveta koji nisu otišli na odjel infektologije jer su drugdje potrebniji!   

 

 MATE VUKUŠIĆ – ravnatelj je na Odboru za društvene djelatnosti puno toga 

pojasnio. Ipak je to izvješće od stotinjak stranica jer bolnica skrbi o stotinjak tisuća pacijenata. 

Kolegica je iznijela svoje mišljenje, a kada bih ja pričao o doživljajima iz bolnice iz osobnih 

iskustava bliže rodbine ili prijatelja, Izvješće bolnice ne bih nikada podržao! Ako objektivno 

gledam, a trudit ću se da to bude na taj način, reći ću da se radi o zdravstvenoj instituciji koja 

brine o životu i zdravlju svih nas – svih građana ove županije! Apeliram na župana da pokuša 

iz sredstava  koja su dostupna, kojima se Vlada razmeće i hvali da novci nikada nisu problem, 

a uvjeren sam da nisu, jer ako se ima volje i namjere pomoći da se ti novci usmjere u 

zdravstveni sustav. Konkretno bilo bi dobro da zdravstveni sustav može funkcionirati na 

zadovoljstvo većine građana, jer da nije tako to bi bila katastrofa. Uvijek će subjektivno 

gledati oni koji nisu zadovoljni. Ponavljam, apeliram da se pomogne bolnici, pogotovo 

odjelima koje je kolegica Baričević spomenula. Novce za bolje stanje bolnice i novce za 

popravak kadrovske slike koja nam je tanka! Imamo novih objekata, infrastrukture, no nema 

liječnika. Kakva je situacija sa ostalim medicinskim osobljem ne znam. Šteta da je kupimo 

neki stroj za milijunske iznose, ako on neće biti iskorišten. Pretpostavljam da ravnatelj 

najbolje zna što i kako treba, a u suradnji sa županijskom ekipom. Uzevši u obzir objektivne 

okolnosti iz 2020. i 2021.g. sa pandemijom, sve što nas je pratilo kao naciju, kao i instituciju 

OB Virovitica, ipak nećemo glasati protiv Izvješća! Ovaj puta ćemo se suzdržati! 

 

   

Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima jednoglasno, sa 18 glasova za, 5 glasova protiv i 3 suzdržana glasa donesen 

sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Prihvaća se Izvješće o radu  i financijskom poslovanju Opće bolnice Virovitica za 

2021. godinu. 
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Ad.10.) Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Dom zdravlja Virovitičko-podravske županije. Izvješće je prihvatio Odbor za  

društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 18 glasova za, 5 glasova protiv i 1 suzdržanim glasom donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije za 2021. godinu 

 

 

 

Ad.11.) Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-

podravske županije za 2021. godinu sa Financijskim izvješćem 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Zavod za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije. Izvješće je prihvatio  

Odbor za  društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske 

županije za 2021. godinu sa Financijskim izvješćem.  

 

 

Ad.12.) Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok 

Virovitičko-podravske županije za 2021. godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Zavod za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije. Izvješće 

je prihvatio  Odbor za  društvene djelatnosti. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 21 glasom za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-

podravske županije za 2021. godinu. 
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Ad.13.) Razmatranje Godišnjeg izvješća o radu Kazališta Virovitica za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Kazalište Virovitica. Izvješće je prihvatio Odbor za društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Godišnje izvješće o radu Kazališta Virovitica za 2021. godinu. 

 
 

Ad.14.) Razmatranje Izvještaja o radu prema Programu javnih potreba Sportske 

zajednice Virovitičko-podravske županije u 2021. godini 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Sportska zajednica. Izvješće je prihvatio  Odbor za  društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 23 glasa za, bez glasova protiv i 3 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvještaj o radu prema Programu javnih potreba Sportske zajednice 

Virovitičko-podravske županije u 2021. godini.  

 

 

Ad.15.) Razmatranje Izvještaja o radu Centra za socijalnu skrb Slatina za 2021. 

godinu  

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Centar za socijalnu skrb Slatina. Izvješće je prihvatio  Odbor za  društvene 

djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Prihvaća se Izvještaj o radu Centra za socijalnu skrb Slatina za 2021. godinu.  
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Ad.16.) Razmatranje Izvještaja o radu Centra za socijalnu skrb Virovitica za 

2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Centar za socijalnu skrb Virovitica. Izvješće je prihvatio  Odbor za  društvene 

djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 25 glasova za, bez glasova protiv i 1 suzdržanim glasom donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvještaj o radu Centra za socijalnu skrb Virovitica za 2021. godinu.  
 

 

 

Ad.17.) Razmatranje Izvješća o stanju sigurnosti na području Policijske uprave 

virovitičko-podravske za 2021. godinu 

 

 

  Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Policijska uprava.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o stanju sigurnosti na području Policijske uprave virovitičko-

podravske za 2021. godinu. 

  

 

Ad.18.) Razmatranje je Godišnjeg izvješća o radu VIDRA - Agencije za regionalni 

razvoj Virovitičko-podravske  županije za 2021. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je VIDRA, a Izvješće je razmotrio i prihvatio Odbor za gospodarstvo, 

poljoprivredu i razvoj.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 23 glasa za, bez glasova protiv i 3 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Godišnje izvješće o radu VIDRA - Agencije za regionalni razvoj 

Virovitičko-podravske  županije za 2021. godinu. 
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Ad.19.) Razmatranje Izvješća o izvršenju Godišnjeg Programa rada za 2021. 

godinu sa Financijskim izvješćem, Izvješćem o radu Turističkog vijeća i 

Izvješćem o radu direktorice i stručne službe Turističke zajednice Virovitičko-

podravske županije 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Turistička zajednica, a Izvješće je razmotrio i prihvatio Odbor za gospodarstvo, 

poljoprivredu i razvoj.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 25 glasova za, bez glasova protiv i 1 suzdržanim glasom donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Godišnjeg Programa rada za 2021. godinu sa 

Financijskim izvješćem, Izvješćem o radu Turističkog vijeća i Izvješćem o radu 

direktorice i stručne službe Turističke zajednice Virovitičko-podravske županije. 

 

 

Ad.20.) Razmatranje Informacije o nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Virovitičko-podravske županije u 2021. godini  

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade i 

predlagač je Hrvatski zavod za zapošljavanje PS Virovitica, a Informaciju je razmotrio i 

prihvatio Odbor za gospodarstvo, poljoprivredu i razvoj.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prima se na znanje Informacija o nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Virovitičko-podravske županije u 2021. godini.  

 

 

 

Ad.21.) Razmatranje Izvješća o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja  

zaštite od požara za područje Virovitičko-podravske županije u 2021. godini  

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je Upravni 

odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač Župan. 

  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 
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Prihvaća se Izvješće o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite 

od požara za područje Virovitičko-podravske županije u 2021. godini.   
 

 

 

Ad.22.) Razmatranje Izvješća o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-

podravske županije u 2021. godini 

 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač Župan.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-podravske 

županije u 2021. godini. 

 

 

 

Ad.23.) Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na 

području Virovitičko-podravske županije u 2021. godini 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade  je 

Upravni odjel za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko pravne poslove, a predlagač Župan.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 21 glasova za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom na području 

Virovitičko-podravske županije u 2021. godini. 
 

 

Ad.24.) Razmatranje prijedloga Odluke o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-

podravske županije 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je Služba 

za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač županijsko Povjerenstvo.   

 

O istom je otvorena rasprava. 

 



 

24 
 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 21 glasova za, bez glasova protiv i 5 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Donosi se Odluka o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Ad 25.) Razmatranje prijedloga Odluke o izboru jednog člana Odbora za prostorno 

uređenje, komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač Odbor za izbor i imenovanja.  

  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 ĐURO RIPLI bira se za člana Odbora za prostorno uređenje, komunalne 

djelatnosti i zaštitu okoliša. 
 

 

 

Ad.26.) Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku 

Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju prethodne suglasnosti ravnatelju 

za zaključivanje ugovora o nabavi usluge čišćenja poslovnog prostora 

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po 

prisutnima, sa 21 glasom za, 5 glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Daje se suglasnost na Odluku upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica Klasa: 

510-03-22-01/1460, Ur.broj:2189-43-02/1-8 od 27. travnja 2022. godine o davanju 

prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje okvirnog sporazuma i dva jednogodišnja 

ugovora o nabavi usluge čišćenja poslovnog prostora čija vrijednost prelazi 1.000.000,00 kn. 

Okvirni sporazum i dva jednogodišnja ugovora o nabavi usluge čišćenja 

poslovnog prostora sklopit će se s ponuditeljem Lav zaštita d.o.o., OIB: 60291073227, 

Zrinsko Frankopanska 20, Zadar čija je vrijednost 1.048.080,00 kn s PDV-om. 
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Ad.27.) Razmatranje prijedloga Odluke o imenovanju doktora medicine odnosno 

drugih zdravstvenih radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih 

izvan zdravstvene ustanove na području Virovitičko-podravske županije  

 

Materijal je objavljen na web stranici u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je po prisutnima 

jednoglasno, sa 26 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Donosi se Odluka o imenovanju doktora medicine odnosno drugih zdravstvenih 

radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove 

na području Virovitičko-podravske županije. 

 
 

 

 

 

Time je iscrpljen dnevni red sjednice koju potom predsjednik Skupštine zaključuje u 

12,45 sati. 

   

 

 

ZAPISNIČARKA    PROČELNIK             PREDSJEDNIK 

Jadranka  Miholović                 Ivan Horvat, dipl. iur.                Dinko Begović, dipl. inf. 
 

 

 


